
  

  

KOLMÅRDENS BÅTKLUBB KBK  
   

  

Styrelsemöte tisdagen den 17 november 2020  kl 18.30.   

Plats: Telefonmöte 

Närvarande Lars Selevik, Magnus Hovberg, Gunnel Viberg, Åke Andersson och Hasse 

Ahlström.  

  

1. Ordförande öppnade mötet. 
 

2. Kallelse och dagordning godkändes.  
 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes.  
 

4. Redogörelse för det ekonomiska läget 

Kassören redogjorde för årets intäkt för 176tkr. Resultatet 74tkr för 2020. 

345tkr på plusgiro. 

Kundfodringar 8800kr, medlemmar som inte betalat avgifter.  

 

Gunnel och Magnus stämmer av kölista. 
 

5. Nya medlemmar 

Det finns ett antal ansökningar som ska handläggas. 

 

6. Renoveringen av klubbstugan, hur långt har vi kommit? 

Åke och Henry har rivit ut gammal inredning från klubbstugan. Förslag är lägga 

laminatgolv. Elen behöver dras om. Åke, Lars, Gunnel och Hasse träffas för att gå 

igenom ombyggnation, söndag 22/11 kl 10:00. 

 

7. Övrigt 

Inkommen motion till årsmöte. Förslag på att KBK ska använda en app som heter 

Boappa. Magnus bereder ärendet till årsmötet. 

 

Vi behöver få in en ny hamnkapten, Hans A kontaktar några medlemmar i klubben. 
 

8. Nästa styrelsemöte 19 december 10:00, KBK, utomhus. 


